
Zápis zo zasadnutia Rady rodičov ZŠ Lichardova 24, Žilina zo dňa 28.09.2015 

 

Prítomní: členovia Rady rodičov podľa prezenčnej listiny,  

Hostia: p. riaditeľka Ida Pavlovičová, p. Katarína Matejičková (odvzdanie agendy)  

 

Program: 

Otvorenie 

1. informácie o stave školy - pani riaditeľka Ida Pavlovičová  

2. voľba výkonného výboru Rodičovského združenia pre školský rok 2015/2016  

3. informácie o financiách 

4. rôzne – diskusia 

Záver 

 

Na začiatku p. V. Tabačková otvorila zasadnutie RR, privítala prítomných rodičov a zvlášť 

nových členov za prvé ročníky. Ako zapisovateľ RR bola zvolená p. M. Kúdelčíková. 

Rokovanie prebiehalo podľa programu: 

 

Ad 1. Pani riaditeľka najskôr informovala RR o predchádzajúcom školskom roku 2014/15, 

tieto informácie sú obsiahnuté v „Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti za školský rok 2014/15“, ktorá po schválení zriaďovateľom bude zverejnená na 

internetovej stránke školy.  

Organizačné zabezpečenie školského roka 2015/16: Počet žiakov školy je 440 (úbytok 

oproti minulému šk. roku), do prvých ročníkov bolo zapísaných 70 žiakov, reálne tri prvé 

triedy navštevuje 56 detí, zo školy odišlo 43 žiakov na stredné školy, resp. osemročné 

gymnáziá. Na škole je 21 tried (o jednu triedu menej oproti minulému šk. roku). 56 štvrtákov 

bolo spojených do dvoch tried 5.A a 5.B po 28 žiakov, podobne dve šieste triedy boli spojené 

do jednej 7.A s 28 žiakmi. Tri triedy sa z vedľajšej budovy (kvôli škôlke) presťahovali do 

hlavnej, jedna jazyková tireda zostala zachovaná. Odišli dve pani učiteľky, bola prijatá jedna 

nová pani učiteľka s kombináciou geografia - telesná výchova (p. uč. Kováčová), p. 

uč. Deketová sa vrátila z materskej dovolenky, p. uč. Maršalová je na mieste asistenta, na ½ 

úväzok aj p. vych. Badžgoňová, p. uč. Veselkovú, ktorá je PN a následne nastúpi na MD, 

zastupuje p. uč. Šustrová. V tomto školskom roku sa prvýkrát uskutoční aj povinné testovanie 

piatakov (25.11.2015), testovanie deviatakov (Monitor) bude 6.4.2016. Zápisy do prvých 

ročníkov budú po novom prebiehať v apríli. V štátnom vzdelávacom programe sú zmeny v 

prvom a piatom ročníku, u prvákov pribudol predmet “Prvouka”, o jednu hodinu boli 

navýšené Matematika a Anglický jazyk, v piatom ročníku je namiesto Občianskej výchovy 

predmet “Technika”, o jednu hodinu boli navýšené Matematika, Anglický jazyk a Technika. 

V ostatných ročníkoch zostalo po šesť disponibilných hodín. 

Priestor za šatňami bol využitý ako šatne pre niektoré triedy, v rámci skvalitňovania 

školského prostredia bol do niektorých tried kúpený nový nábytok, boli vymenené niektoré 

dvere, podlahy, premaľovaný spodok budovy, upravený vchodový priestor do školy aj do 

telocvične, kúpené nové stoly a stoličky do školskej jedálne. Z projektu sa kúpilo aj obnovilo 

vybavenie školskej dielne, boli kúpené pomôcky na prírodovedné predmety. Od mesta cez 

projekt škola získala 1350€, od poslancov 600€, plánuje sa obnoviť zastarané technické 

vybavenie počítačovej učebne. 

 

Ad 2. Hlasovaním bol jednohlasne zvolený nový výkonný výbor Rodičovského združenia v 

zložení: 

Predseda: p. Monika Šullová 

Podpredseda: p. Veronika Tabačková 

Tajomník: p. Viera Hanuliaková 

Hospodár: p. Miroslav Pobiják 



Ad 3. Hospodár združenia p. Pobiják informoval o stave financií RZ: 

Hotovosť  1 060 € 

Na účte             6 900 € (z toho 4100 € je z 2%) 

 

Bol schválený príspevok členov Rodičovského združenia vo výške 14 € za prvé dieťa, 7 € za 

druhé dieťa, 3,50 € za tretie dieťa. Rodičia môžu písomne požiadať o zníženie, resp. 

odpustenie príspevku. 

 

K návrhu a schvaľovaniu rozpočtu pre šk. rok 2015/16 pristúpi Rada rodičov na ďalšom 

zasadnutí, keď budú reálne vyzbierané príspevky od žiakov a keď bude mať v písomnej forme 

k dispozícii všetky požiadavky od pedagogických pracovníkov školy, aby bolo možné do 

pripravovaného rozpočtu zahrnúť pravidelné akcie (plavecký, lyžiarsky, škola v prírode, 

exkurzie, pracovné zošity...) ako aj rôzne mimoriadne príspevky. Potom sa budú členovia RR 

k jednotlivým požiadavkám vyjadrovať a schvaľovať rozpočet pre nový šk. rok. 

 

Ad 4.  

 V rámci diskusie sa hovorilo o žiadosti o poskytnutie údajov o zákonných zástupcoch 

detí pre potreby MŠVVaŠ SR, ktoré má škola uviesť do Centrálneho registra. Keďže 

sa požadujú poskytnúť aj osobné údaje (rodné číslo), je na každom rodičovi, ktoré 

údaje vypíše. Škola nemôže nikoho donútiť. Škola má ošetrené, že daní ľudia, ktorí 

údaje do Centrálneho registra zadávajú, môžu s nimi pracovať. 

 Ďalej sa hovorilo o požiadavke (z minulosti) zo strany rodičov o vybudovanie 

parkovacích miest pri jedálni. Keďže by šlo o 4 parkovacie miesta, rodičia v súčasnej 

Rade rodičov s týmto nesúhlasia (Hlasovanie: ZA 1, PROTI 15, ZDRŽAL SA 0). 

Rozhodli sa, že písomne požiadajú mesto o prehodnotenie danej situácie (v súlade 

s úsekom dopravy, architektom mesta a pod.) List naformuluje p. Tabačková. 

Rodičom ide v prvom rade o bezpečnosť detí, ako dočasné riešenie navrhli pravidelnú 

policajnú hliadku, ktorá dohliadne na rešpektovanie zákazov vjazdu. 

 Padol návrh, či nie je možné osloviť niekoho iného ako Nereus v súvislosti 

s plaveckým výcvikom prvých ročníkov, kto by tento výcvik poskytol lacnejšie ako 

30 € za žiaka. Pani Urdová (po konaní zasadnutia RR) oslovila plavecký klub Platesa, 

ktorý ponúka cenu 22 € za žiaka. 

 V druhej triede by bol záujem zo strany rodičov o letný denný tábor na pôde školy 

(prvé dva a posledné dva týždne školských prázdnin). Aký by bol názor školy 

a pedagógov? Pani riaditeľka sľúbila, že sa opýta. 

 Padla otázka, kto zabezpečuje poriadok okolo školy vrátane starostlivosti o stromy. 

Pani riaditeľka odpovedala, že mesto, preň pracuje firma Žilbyt, škola dala požiadavku 

na posúdenie výrezu, resp. výrubu stromov, lebo žiaci v najnižších triedach nemajú 

prakticky denné svetlo.   

 

Ďalšie zasadnutia RR sa uskutočnia pravdepodobne v novembri, januári, marci a máji. 

 

Záver porady. 

 

 

 

Zapísala: Mária Kúdelčíková 

 

V Žiline 29.9.2015 

 


